
REFERAT STYREMØTE NIHK 30 AUGUST 2018 

Tilstede: Linn (leder), Caroline(nesteleder), Jimmy(styremedlem), Tulla(valpeformidler/avlsråd), 

Helene (vara) og Anita (sekretær) 

Ikke møtt: Jan Erik (kassererer) Helene har derfor stemmerett 

1.18 KORT INFO FRA LEDER 

*rasestandarden er sendt inn 

*fått noen spørsmål om blad 2 som var forsinket, har beklaget dette ovenfor de som har sendt 

spørsmål 

2.18 KORT INFO FRA AVLSRÅDET 

• en paring som ikke er godkjent av avlsrådet i NIHK 

• det er noe nytt i rasestandarden, vi oppfordrer til at alle medlemmer setter seg inn i dette. 

• nye avlsanbefalinger lagt frem fra avlsrådet.  Disse ble enstemmig vedtatt og gjelder fra 1/9-

18 

Sak 3.18 utgår da kasserer ikke har møtt 

 

4.18 Eventuelt 

Fotokonkurransen: 

Alle i styret velger ut sine 10 favoritter som vi sender til Jimmy  innen 3. sept. Så vi kan sende de 35-

50 beste videre. 

Redaktør til bladet 

2 som har meldt seg. Den ene kunne ta jobben hvis ingen andre ønsket, mens Ida Mosbye hadde lyst 

til å ta på seg jobben så da går vi for det.  Vi håper Mona Lilleng Strand og Hilde Bergendal som sa seg 

villig til å bistå redaktør fortsatt har lyst til dette. Jimmy tar kontakt med Ida får å bli enig om hvordan 

bladet skal settes opp. Styret og Ida vil samarbeide om neste utgivelse. 

Blad 3 – vi ønsker ett strammere oppsett som ser mer ryddig ut, vi jobber med dette på neste møte 

Hjemmesiden – vi legger ikke så mye jobb i siden nå, da dette er en av jobbene vi skal gjøre på 

styreseminaret i november. 

 

Nytt styremøte: Mandag 24.sept kl 20.30 på Skype 


